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“Er was hier lange tijd geen onderhoud gepleegd”, zegt 
projectleider Frank Meijer van Havensteder. “We hadden 
in 2010 al plannen om de flats aan te pakken, maar de 
financiële situatie liet dat niet toe.” Door de slechte 
isolatie kregen bewoners te maken met hele hoge ener-
gieafrekeningen. “We hebben dat met kleine ingrepen 
geprobeerd aan te pakken, maar dat was lang niet vol-
doende.” Het leidde tot veel frustratie en vragen bij de 
bewoners, die zich verenigden in een werkgroep.

VAN WERKGROEP NAAR KLANKBORDGROEP
De inzet van de werkgroep zorgde er mede voor dat 
de flats hoog op het lijstje van Havensteder kwamen 
te staan. In de loop van 2015 was er uiteindelijk goed 
nieuws voor de bewoners. Frank: “Toen duidelijk werd 
dat er geld was om de flats aan te pakken, hebben we 
de klankbordgroep gevraagd om actief mee te denken 
over de plannen.” Dat gebeurde inderdaad. Als eerst 
werd de werkgroep betrokken bij de selectie van de 
aannemer.

GOED AANGEPAKT
Met het groot onderhoud worden alle problemen waar 
de bewoners tegenaan liepen weggenomen. Er wordt 
flink geïnvesteerd in isolatie, bewoners krijgen een 
nieuw toilet en een nieuwe keuken en badkamer als 
deze aan vervanging toe zijn. Ook de buitenkant van de 

| Een nieuwe keuken en badkamer, driedubbele beglazing en 
zonnepanelen die rechtstreeks stroom afleveren aan de apparaten 
in huis. Bewoners van de Sinclair Lewisplaats en Eliotplaats in 
Rotterdam-Ommoord gaan er straks flink op vooruit.  |

Ommoord

flats Rotterdam-Ommoord  
flink onder handen genomen

terug naar de Weimansweg
| Havensteder pakt de komende jaren ruim 1.300 woningen  
aan in Tuindorp Vreewijk. Dit gebeurt in verschillende fasen.  
De Weimansweg in de Valkeniersbuurt was als tweede straat aan 
de beurt en is bijna af. De eerste bewoners zijn inmiddels weer 
teruggekeerd naar hun woningen.  |
Halverwege de Weimansweg woont meneer Van Loon 
met zijn familie. Terwijl zijn huis grondig aangepakt 
werd, logeerde hij zes maanden lang met zijn vrouw 
en zoon in een wisselwoning aan de Bree, dicht bij de 
Weimansweg. “Gelukkig ben ik vrij rustig gebleven 
onder de verhuizing en verbouwing”, vertelt hij. Maar 
toen het gezin halverwege april terugkeerde naar het 
huis waar meneer Van Loon al sinds 1999 woont, was 
de opluchting groot. “Het was even doorbijten, maar het 
is natuurlijk ontzettend fijn om weer thuis te zijn.”

ZO GOED ALS NIEUW
Meneer van Loon is heel blij met het resultaat van de renova-
tie. De voorgevel is weer netjes, de voordeur heeft een stra-
lende kleur en ook van binnen oogt het huis als nieuw. Trots 
laat hij de nieuwe keuken zien. “Mijn vrouw is Marokkaans 
en kookt ontzettend graag. We hebben daarom gekozen voor 
een grotere keuken. Ook de openslaande deuren naar de tuin 
zijn nieuw. Dat waren voorheen gewoon ramen. Aan de tuin 
moeten we wel nog het een en ander doen!”

flats krijgt een opknapbeurt en er worden zonnepanelen 
op het dak geplaatst. Op de plannen kon de klankbord-
groep hun op- en aanmerkingen geven. “Zo hebben we 
ervoor gezorgd dat de klapramen behouden blijven”, 
zegt meneer Dijksma, die in de klankbordgroep zit. 

GELIJKE OF DALENDE WOONLASTEN
Iedere bewoner gaat na het onderhoud 27 euro meer 
huur betalen. “Maar dat betekent niet dat de woonlasten 
omhoog gaan”, legt Frank uit. “Je kunt dat bedrag name-
lijk terugverdienen doordat de stookkosten dalen. Is je 
energieverbruik nu hoog, dan dalen je woonlasten waar-
schijnlijk zelfs.” Om de huurverhoging door te voeren, 
moest 70 procent van de bewoners hiermee instemmen. 
Meneer Dijksma zorgde er voor dat dit lukte door per-
soonlijk de laatste benodigde stemmen op te halen. 

PLANNING
Nog voor de zomer gaat de aannemer aan de slag 
met een eerste rij van acht woningen aan de Sinclair 
Lewisplaats. Dat is een soort proef. Eventuele verbeter-
punten nemen we mee voor de rest van de flat”, zegt 
Amadée Haslinghuis, die de bewonersbegeleiding doet. 
Na de bouwvak starten de overige werkzaamheden.
Naar verwachting is het onderhoud aan de Sinclair 
Lewisplaats begin 2017 afgerond. Daarna starten de 
werkzaamheden aan de Eliotplaats.  

MEEBESLISSEN OVER KEUKEN EN 
BADKAMER
De bewoners mochten meebeslissen over hoe de  
standaard keuken en de tuindeuren eruit zouden komen 
te zien. Ook konden bewoners - zoals meneer Van Loon 
deed - kiezen voor iets meer luxe voor een meerprijs.
Ook over de badkamer en de tegels hadden ze wat te 
zeggen. Meneer Van Loon heeft het zelf meteen hele-
maal goed aangepakt. “We hebben onze oude meubels 
aan mijn broer gegeven en zelf nieuwe gekocht.  
We hebben dus een hele frisse start gemaakt.”

HEERLIJK WONEN
Meneer Van Loon is een echte Vreewijker. “Het is er 
heerlijk wonen”, vertelt hij tevreden. “Lekker rustig en 
groen, en er heerst een gevoel van saamhorigheid. Het 
contact met de buren is goed. Je hebt hier bovendien 
alles; in vijf minuten loop je naar de bibliotheek, super-
markt en drogist. En binnen een kwartier ben je in de 
binnenstad. Ik ga hier nooit meer weg!”
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